國立中正大學校際選課申請單      學年度(Academic year)第      學期(Semester)
Inter-University Course Taking Application Form
申請日期Application Date：　　年　　月　　日
	學號Student ID no.：　　　　         姓名name：　　　　             

聯絡電話phone no.：                 系所department：　　          　 年級grade：     

	開課學校/系所

Course Offering University/ Department
	

	科目名稱Course Name (required)
	學分數credits
	上課時間Class Time

	中文（必填）in Chinese：
英文（必填）in English：
	
	

	科目屬性Type ： 

□必修　Required　

□選修  Elective
□通識　General Education
□教育學程
Teacher Education program 
□大學部課程   
  undergraduate level course
	中正大學系所（或主管單位）主管簽章CCU’s Department (or managing department) Chair Signature
	中正大學教務處教學組
CCU’s Curriculum and Instruction Section  

	
	同意採計學分
acknowledges these course credits as graduation credits
主管簽章：
	□重修Retaking course　
□延修Extending study term student
□以上皆非Neither

繳費狀況Payment status
□繳費 need to pay
□不需繳費do not need to pay

	
	不同意採計學分
does not acknowledge these course credits as graduation credits
主管簽章：
	

	注意事項（請詳閱並確實依程序辦理）Notice (please read and follow the correct procedures):：

一、校際選課以本校各系（所）未開設之科目為原則。

二、大學部學生每學期校際選課之科目學分數(A)最高以6學分為限，且不得超過該學期在本校選課總學分數(B)之1/3，即A≦1/3B。研究生校際選課學分數由相關系所主管核定。
三、上課時間不得與本校所修科目衝堂，否則衝堂科目均以零分計算。
1. Students may only choose courses at other universities if they are not offered at CCU during the given semester.

2. Undergraduate students may only choose up to 6 credits from other universities, and courses from other universities may not comprise of more than 1/3 of total credits for the current semester.

The total credits that graduate students may take from other universities are decided by The Department Chair.
3. Inter-University Courses schedule must not conflict with classes at CCU, or all conflicting classes will result in a 
grade of 0.
四、申請程序Application procedure:：

1.選課申請單填妥後須先送經所屬系（所）（通識課程須經通識中心主任，教育學程須經師培中心主任）同意、簽章再送教務處教學組核章。（為免爭議，請同學注意所修課程，系所是否同意列入畢業學分）
2.於開課學校開放校際選課時間內依該校流程完成校際選課及繳費事宜。

3.經相關單位審核辦理完成後，務請於於一週內將本校際選課單正本1份送回本校教學組，始完成選課程序，未完成程序者，視同未完成選課，成績不予登錄。（如須另保留影本，請先自行影印）
1. Students taking courses for the credits of general education, teacher education program in other universities must first get approval from these centers of CCU in order for the course credits to be admitted.

2. This form must be handed in personally before the course add &drop deadline. If this process is not completed, you are considered as having not completed course selection and grades will not be recorded. (If you need to keep a copy, please make a photocopy first.)


開課學校核定Approval from Course Offering University：
	任課教師簽章
Instructor Signature
	開課系所主管簽章

Signature of department chair for course
	教務處
Office of Academic Affairs
	出納組
Cashiers’ Office

	
	
	
	繳交學分費pay the credit fees 


2016/05
